
Styrelsemöte Läckeby GoIF 2023-12-04 
 
Närvarande: Anders H, Jesper W, Jimmy H, Joakim J, Emma A-H, Sara W, Anders B, 
Ingela N-H, Linda M, Peter M 
 
§1 Anders hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

 
§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Joakim J 

 
§3 Föregående protokoll: Inga synpunkter framkom 

 
§4 Status sponsring: Mötet med Peter, Patrick och Rebecca blev inställt. Under fixardagen 
framkom att ett antal företagare gärna ville sponsra föreningen. Peter och Jesper skickar ut 
ett mejl till alla föräldrar för att samla upp dessa. OK att ICA Supermarket Lindsdal sätter upp 
sin skylt på ”klocktornet”. Faktura har skickats till ICA. 

 
§5 A-laget framåt: Vid avslutningsmötet (Anders & Felipe) fanns 4-5 namn till nästa säsong. 
Då togs beslutet att ställa in seniorlaget nästa år. När detta gick ut till spelarna vaknade 
intresset och nu är det bestämt att definitivt beslut tas vid ett nytt möte den 19 december. 
Det krävs ca 20 spelare som betalar sin medlemsavgift och kommer på träningar och matcher 
för att det ska vara realistiskt med ett seniorlag.  

 
§6 Styrelse framåt: Andreas Brink (tränare P13/14) har anmält intresse för att vara med i 
styrelsen. Vi bjuder in honom på nästa möte i januari. Det vore önskvärt med ytterligare en 
styrelsemedlem. Dessutom måste föreningen hitta en ny ordförande när Anders slutar efter 
nästa årsmöte i mars. Anders tar fram ett förslag på uppdelning av uppgifter för att underlätta 
för en eventuellt ny ordförande så att det inte blir så stor arbetsbörda. 

 

§7 Status isbana: spolskjulet är klätt på insidan, dörren är fixad, frostskydd är igångsatt. 
Vattnet sätts på/stängs av i källaren. Önskvärt att även ordna trådlös styrning av belysningen 
i/vid spolskjulet samt snygga till  automatiklåddan samt ny slangvinda. Anders pratar med 
Magnus Meldrin på Kalmarsunds VVS för att även fixa detta. Det finns ca 57000kr kvar av 
bygdepengen till detta. 

 
§7 Övrigt 

-Rapportering av utbildningstimmar till IdrottOnline ska ske i december. 
-Julmarknad 17 december: P13/14 kommer ha ett eget bord, dessutom har föreningen bokat 
ett bord. Eventuellt slår vi ihop dessa två platser. Avstämning sker vid P13/14:s föräldramöte 
den 5 december. 
 
 
Nästa styrelsemöte: 8 januari kl. 19:00 


